
                                                         P R O T O K Ó Ł  Nr  15    
               z posiedzenia  Komisji Kultury, Oświaty , Zdrowia , Pomocy Społecznej  

                        i Promocji  odbytego w dniu 28  października  20008 roku 

 

 

 

Porządek posiedzenia Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Przedstawienie koncepcji rozbudowy  Publicznego Przedszkola w Latowicach . 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy 

Sieroszewice z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2009. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad.1)  Przewodnicząca Komisji  dokonała otwarcia posiedzenia komisji Kultury, 

Oświaty, Zdrowia , Pomocy Społecznej i Promocji odbytego w dniu 28 października  

2008 roku o godz. 13:04. Powitała  p.Wójta, p.Skarbnik oraz wszystkich członków 

Komisji. 

Ad.2) Przewodnicząca komisji – przedstawiła  porządek posiedzenia Komisji . 

Zaproponowała , aby w pkt. 5  wprowadzić  dodatkowy ppkt . dot.  zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie  nadania tytułu honorowego „ Zasłużony dla Gminy 

Sieroszewice. Członkowie Komisji  przyjęli jednogłośnie  zaproponowany  porządek  z 

poprawką . 

Ad.3) Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji  został przyjęty jednogłośnie bez uwag.  

Ad.4)  Pan Wójt- przedstawił koncepcję  rozbudowy  Publicznego Przedszkola w 

Latowicach .  Wyjaśnił ,że w wyniku tej rozbudowy  przedszkole zostałoby powiększone 

o trzy sale dydaktyczne , nowe szatnie  i  ubikacje oraz oddzielne pomieszczenie dla 

dyrektora. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem rozbudowy  przedszkola w Latowicach. 

Pani Teresa Lemiesz -  Zwróciła uwagę ,że rodzice  wnoszą o to ,aby przedszkola były  

rozbudowywane we wszystkich miejscowościach.  

Pan Dariusz Majewski-  zapytał o wstępny  koszt planowanej inwestycji? 

Pan Wójt – wyjaśnił ,że  wstępnie oszacowano na 330 tys.zł. „ Myśmy zaplanowali 

środki w budżecie na ten cel  i przygotowaliśmy koncepcję  rozbudowy przedszkola .  

Jeżeli będzie  akceptacja  ze strony  Rady Gminy , to przystąpimy do rozbudowy.  

Zadanie to musi zostać wprowadzone  do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  , a   

realizacja będzie prowadzona  w latach 2009-2010. Prace można prowadzić  w okresie 

wakacyjnym , żeby nie kolidowało  z zajęciami.” 

Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie koncepcję  dot. rozbudowy Publicznego 

Przedszkola w Latowicach .  

Pani Przewodnicząca  Komisji –  podziękowała członkom Komisji za pozytywne 

załatwienie  tej sprawy jako mieszkanka wsi Latowice .Wyjaśniła ,ze zabiegała o 

wprowadzenie nauki języka angielskiego  od pierwszej klasy  szkoły podstawowej , 

dlatego ,że dzieci uczą  się tego języka już w przedszkolu  

Pan Wójt – poinformował członków Komisji , ze jest możliwość nawiązania współpracy 

z jedną z niemieckich gmin  ze Stowarzyszenia Gmin Cysterskich.Zapytał członków 

Komisji , czy iść w kierunku  nawiązania tej współpracy. Są gminy , które mają  
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nawiązaną współpracę   z dziewięcioma gminami partnerskimi za granicą  , a nasza gmina 

do tej pory nawiązała współpracę z dwoma gminami . Współpracę można sprowadzić na 

inny poziom  i  mogą prowadzić np.szkoły.  Przytoczył przykład  prowadzonej 

współpracy  z Czechami  w zakresie  sportu  oraz  pomiędzy strażakami. Poinformował, 

że nasza gmina była reprezentowana w Poznaniu  na salonie turystycznym  Związku 

Gmin Cysterskich w Poznaniu, który miał swoje  stoisko .   

AD.5  a)  Pan Wojt – omówił projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia programu 

współpracy  Gminy Sieroszewice z organizacjami pozarządowymi  oraz  innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  na rok 2009 . Wyjaśnił ,że 

organy administracji publicznej prowadzą działalność w sferze zadań publicznych we 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi  działalność 

pożytku publicznego . Mogą powierzać tym organizacjom  lub wspierać  realizacje 

niektórych zadań wymienionych w ustawie o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. 

Pani Przewodnicząca Komisji – zapytała , czy  na podstawie  podejmowanej uchwały 

korzystają  z dotacji   inne  organizacje i podmioty ,  aniżeli  kluby sportowe ?  

Pan Wójt- udzielił odpowiedzi ,że do tej pory korzystały tylko organizacje pozarządowe 

w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu .  

 

b) Przewodnicząca Komisji -  poinformowała zebranych ,że na Komisji Rolnictwa, 

Rozwoju Gospodarczego i  Infrastruktury  zostały wyznaczone dwie osoby do 

odznaczenia  tytułem : „Zasłużony dla Gminy Sieroszewice.”  : p.Irena Szmaj z Kanii i 

p.Dominik Olek  zam.Raduchów.  Zgłoszone kandydatury zostały zaopiniowane 

pozytywnie przez Kapitułę Honorową w Sieroszewicach . 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  

nadania tytułu honorowego „ Zasłużony dla Gminy Sieroszewice.” 

 

Ad.6 )  Pan Henryk Przybylak-  zwrócił się z pytaniem : „jakie są szanse na 

uruchomienie  Przedszkola  w Strzyżewie?”  

Pan Wojt-  wyjaśnił ,że  jest szansa , aby przedszkole funkcjonowało w szkole i na 5 

godzin dziennie.  Wiąże się  to z nowym budżetem . Musi być uchwała Rady Gminy  w 

tej sprawie   i  na pewno wrócimy do tego etapu.  

Pani Przewodnicząca Komisji-  zapytała , co z boiskiem  w Wielowsi  , które ma być 

budowane w ramach  programu „ MOJE BOISKO -  ORLIK  2012”  ? 

Pan Wójt – „ Jest na etapie  projektowania .”  

Pani Przewodnicząca komisji -  zapytała , czy  jest ogłoszony termin naboru wniosków  

w ramach  programu  „ Odnowa Wsi ?  

Pan Wójt -   poinformował,że prawdopodobnie nabór będzie   na początku  stycznia  

przyszłego roku.  

Pan Przewodniczący Rady – poruszył temat  związany z uruchomieniem kolei szybkiej 

prędkości .  

Pan Wójt -  „ Sprawy te są na etapie prac studialnych . Jeżeli  trasa będzie  przebiegać w 

okolicy południowej Wielkopolski , to będzie przebiegać  przez teren naszej gminy.  

Poinformował członków Komisji ,że Starosta Ostrowski zwrócił się z wnioskiem o 

dofinansowanie   trzech uczestników z terenu naszej gminy  w  Warsztatach  Terapii 

Zajęciowej  w Ostrowie Wlkp. W przysłanym piśmie wnioskuje o kwotę 2.367 zł.  na 

jednego uczestnika . W ubiegłym roku  przekazaliśmy dofinansowanie w kwocie 2.235 zł.  

Komisja wnioskowała , aby przyznać dofinansowanie  w wysokości  50 % wnioskowanej 

kwoty.  



 3 

Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu na dofinansowanie działalności Warsztatów 

Terapii Zajęciowej . 

 

Ad.7) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Komisji Pani Przewodnicząca 

komisji  o godz. 13:38 dokonała zamknięcia posiedzenia komisji Kultury, Oświaty , 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji.  

 

                     

                           Protokółowała:                                                  Przewodniczący  

                                                                                     Komisji Kultury, Oświaty , Zdrowia, 

                                                                                     Pomocy Społecznej i Promocji  

                           Joanna Glapiak 

                                                                                                   

               

      Podpisy:                                                                                  Krystyna Kois- Jaźwiec 

  1. Krystyna Kois- Jaźwiec………………….      

 2.Lemiesz Teresa   ………………………….. 

3. Majewski Dariusz ………………………… 

4. Przybylak Henryk  ……………………….. 

5. Rosik Marek  ………………………………. 

6.Kasprzak Jerzy …………………………. 

7.Wojtczak Arkadiusz………………………                                                                       


